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Regionstyremøte Nr. 30/20-23 
Mandag 22.5.2023 på Scandic Park Hotell i Sandefjord 

Tilstede: 
Gro Gulliksen 
Per Inge Bjerkseter 
Tom Sørensen 
Trine Brox 
Alexander Christiansen 
 
Forfall: 
Mai-Britt Kopperud  
Aasta Ajer  
Truls Gundersen 
 
 
 
Saksoversikt:  
231/20-23 Referater og protokoller  
232/20-23 Rapport fra administrasjonen/Rikets tilstand  
233/20-23 Økonomi   
234/20-23 Regionstinget 2023   
235/20-23 Opptak av ny klubb i Tønsberg  
236/20-23 Ledermøte  
237/20-23 NM Beach  
238/20-23 Dialogmøter med klubber   
239/20-23 Anleggsplan for anlegg og halleie – Per Inge   
240/20-23 Økonomi som barriere - Tom   
241/20-23 Eventuelt  
 
 
 
Sak 231/20-23 
Referater og protokoller 
 
 

 
 
 
 

Vedtak: Protokollen for regionstyremøte nr.29 ble godkjent 
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Sak 232/20-23 
Rapport fra administrasjonen/rikets tilstand 
 

- Dommerpåmeldingen til neste sesong ser bra ut. En del unge dommere.   
- Få dommere på beachhåndball. Vi må fra neste sesong se på hvordan vi 

kan ansvarliggjøring klubbene mer.   
- Administrasjonen gjennomfører møte med alle gruppeledere på 

dommersiden før sommeren   
- 61 skoler har meldt seg på kast ballen. Administrasjonen skriver et notat til 

styremøte vedr dette.   
- Administrasjonen skal i gang med å planlegge rekrutteringstiltak for 

kommende sesong innen kort tid.   
- Datoer for trenermøte 6-12 år, barnehåndballen settes innen kort tid.   
- Datoer for arrangørmøter til barnehåndballturneringer er satt. 

Gjennomføres tre steder.  
- Administrasjonen er i gang med å fordele barnehåndballturneringer  
- Regional talentsamling nærmer seg, alle som vil være med får plass.   
- Administrasjonen er i sluttfasen med planlegningen av trener 2 løpet for 

kommende sesong, samt booker og setter opp trener 1 løp etter behov.   
- Alexander fra administrasjonen deltar på møte med anleggsteamet 7 juni.   

 
Administrasjonen jobber med å få på plass sluttspillene i beachserien. Det er 
vanskelig å skaffe arrangører, både pga cuper og skoleavslutninger osv. 
Begynner å få ting litt på plass. Ellers er det den siste runden med aktivitetsdager 
som skal på plass, i tillegg til kampoppsettet i NM beach.  
 

- NM Beach – flere lag enn 2022, jobber med å få alt på plass da vi tar 
større ansvar i år enn tidligere – samt at planleggingen ligger litt etter 
tidsmessig pga endring av banestruktur. 

- Planlagt EHF Eurocup i Larvik lørdag 14. oktober mot Sveits, med rekrutt 
Norge-Sverige i forkant samme dag. 

- Sentralt møte denne uka om fordeling av nasjonale arrangement, Lerøy 
sluttspill har vært «3 år» i Region Sør og skal egentlig videre. Vi kjemper 
for å få beholde 3 nye år. 

 
 
 

 
 
 
 

Vedtak: Til etterretning 
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Sak 233/20-23 
Økonomi 
Kvartalsregnskap for Q1 ble gjennomgått. Ingen avvik ut fra budsjettet. 
 
 

 
 
 
Sak 234/20-23 
Regionstinget 2023 
Regionstinget blir gjennomført i Sandefjord 3.juni 2023.  

 
- Saksliste med foreliggende forslag, beretning, et utdrag av de 

reviderte regnskap og valgkomiteens innstilling har vært tilgjengelig 
for håndballklubbene senest 1 måned før Regiontinget holdes. 

 
 
Det er meldt inn få saker til Regionstinget, så vi forbereder noen aktuelle saker 
som forsamlingen kan få informasjon om, og som kan diskuteres. 
Administrasjonen forbereder litt info rundt Klubbhuset, med tilhørende 
gruppeoppgaver. 
 
Styreleder og daglig leder ser på hedersmerker som skal bli delt ut. 
 
Forberedelser på handlingsplanens største områder gjøres av følgende 
styremedlemmer: 
Spillerutvikling – Alexander  
Klubbhuset – Trine og Mai-Britt  
Dommerarbeidet – Per Inge 
Kurs og Programmer – Gro 
Inkludering – Gro 
Lisens – Tom 
 
Forberedelser til innmeldte saker: 
Sak innmeldt av Ramnes – Per Inge 
Sak innmeldt av NHF Region Sør – Trine og Mai-Britt 
 
Handlingsplanen for kommende tingperiode: 
Forslaget til administrasjonen er behandlet av styret og er klar for å bli presentert 
for Regionstinget. 
 

 
 

Vedtak: Q1 ble vedtatt godkjent. 

Vedtak: Til etterretning  
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Sak 235/20-23  
Opptak av ny klubb i Tønsberg 
Styret behandlet på forrige styremøte saksdokumenter vedrørende søknaden for 
oppstart av ny klubb i Tønsberg. 
Tønsberg Håndballklubb ønsker å opprette en ny håndballklubb i Tønsberg. 
Regionstyret ønsker et dialogmøte mellom ny klubb og eksiterende klubb i 
området, for å bli kjent med planene til ny klubb, spesielt vedrørende nedslagsfelt 
for rekruttering og halltilgjengelighet. 
 

 
  
 
Sak 236/20-23 
Ledermøte 
Det nye Regionstyret skal på ledermøte med de øvrige regionstyrene i landet og 
forbundsstyret 9.-11.juni 2023. Styret så noe på agendaen og diskuterte om det 
var øvrige saker som bør tas opp.  
 
 

 
 
Sak 237/20-23 
NM Beach 
16.-18.juni 2023 arrangerer NHF Region Sør NM i Beachhåndball i Sandefjord. 
Ca 80 lag er pt påmeldt i klassene J/G16 år, J/G18 og senior herrer og kvinner. 
4 arrangementssteder skal benyttes – Indre Havn, Tjølling, Sandar og Gokstad. 
 
 

 
 
 
Sak 238/20-23 
Dialogmøter med klubber 
Vi har vært i Dialogmøter med alle klubbene i regionen og vi planlegger å 
videreføre disse positive møteplassene også neste sesong.  
 

 
 

Vedtak: Regionstyret vil gjennomføre dialogmøte mellom ny klubb og 
eksisterende klubb, som driver i det samme nedslagsfeltet i Tønsberg, hvor 
det diskuteres nærmere angående halltilgjengelighet og nedslagsfelt for 
rekruttering av spillere. 

 
 
 
 

Vedtak: Dialogmøter planlegges for sesongen 23/24. 

Vedtak: Til etterretning  
 
 
 

Vedtak: Til etterretning  
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Sak 239/20-23 
Anleggsplan for anlegg og halleie 
Nestleder Per Inge Bjerkseter har tidligere presentert en anleggsplan, med 
tilhørende handlingsplan, med prioriterte oppgaver over hvor vi skal gjøre en 
ekstra innsats i enkelte kommuner som har for få hallflater i forhold til 
innbyggertall og for lite tilgjengelig treningstid.   
Det må jobbes for å få opp flere lag i enkelte klubber og da må 
halltilgjengeligheten være god nok. 
 
Administrasjonen følger opp fordelingsplanen vedrørende halltid i Drammen 
kommune. 
Alexander Christensen følger opp Hov Idrettshall for eventuell godkjenning for 
bruk til kamper. 
Alexandre Christensen representerer Region Sør i det administrative 
anleggsteamet som har oppstartsmøte 7.juni 2023.  
 
 

 
 
Sak 240/20-23 
Økonomi som barriere 
Styremedlem Tom Sørensen deltar i den nasjonale grupperingen som ser på 
utfordringen med utøvere som har økonomi som barriere. Mye og grundig arbeid 
gjenstår med innhenting av fakta, spørreundersøkelser, samt analyser, slik at det 
etter hvert skal legges frem for Håndballtinget. 
Neste møte er 12.juni 2023.  
Presentasjon for arbeidet ligger på handball.no  
 

 
 
Sak 230/20-23  
Eventuelt 
Per Inge Bjerkseter deltok på Ledermøte som ble arrangert av Viken Idrettskrets 
torsdag 11.mai 2023. Her ble tingsakene til Idrettstinget diskutert, og da spesielt 
sakene som Viken Idrettskrets har meldt inn. 
Neste styremøter/aktivitet: 

- 3.juni 2023 – Regionstinget i Sandefjord 

Referent: Ole Kristian Strøm 

Vedtak: Til etterretning. 

Vedtak: Til etterretning 
 
 

Vedtak:  
Administrasjonen følger opp fordelingsplanen vedrørende halltid i Drammen 
kommune. 
Alexander Christensen følger opp Hov Idrettshall for eventuell godkjenning for bruk 
til kamper. 
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